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 Parafiada– 2009 

 Ziņas no “Saules 
bērnu” pilsētas 

 Harcerze na  

obozie 

 Wyjazd do 
Sokołowa 
Podlaskiego 

 Ir pienācis viens no gada 
skaistākajiem brīžiem – lapas sāk 

krāsoties zeltainas un sārtas, un skolēni satraukti, prieka 
pilnām acīm un ziedu pušķiem rokās dodas savās skolas gaitās 
– lai mācītos un uzkrātu zinības. Sevišķu saviļņojumu izjūt 
tie bērni, kam šis mācību gads būs pirmais... 
 Mīļie skolēni, vecāki un skolotāji! 

Pacietību, zinātkāri un gara spēku 
Jums uzsākot jaunu  
mācību gadu!!! 

Redakcija 

Ar augusta saules lāsēm pielijušu taku, 

Ar atvasaras lietus staru sev blakus 

Es nāku no vasaras tveicīgām naktīm 

Pāri mirklim kā krītošu ābolu taktīm.  

 “Kā katra jauna diena atdara 

kādas neatvērtas durvis, kā katras 

jauniegūtas prasmes un zināšanas 

paplašina redzesloku un padara 

spožāku mūsu garīgo gaismu, tā Zinību 

diena svinīgi ievada inovatīvi rosīgu 

skolas gadu gan bērniem un 

jauniešiem, gan pieaugušajiem 

formālajā un neformālajā izglītībā. Viss liecina, ka tieši tāds 

apzīmējums der jaunajam 2009./2010. mācību gadam, 

kas atnācis vienlaikus ar stabilām vērtībām un lielām 

pārmaiņām,»  

Tradicionāli 1. septembris Latvijā ir svētki — Zinību 

diena. Tādēļ novēlu: sāksim un kopīgi turpināsim jauno 

darba cēlienu ar gaišu noskaņojumu, ar mieru un harmoniju! 

Īpašus sveicienus sūtu tiem gandrīz 20 000 pirmklasnieku, 

kuri šajā mācību gadā sāks skolas gaitas! Pirmklasniekiem 

un ikvienam, kas māca vai mācās, vēlu — krājiet garīgās 

vērtības, vairojiet savu garīgo gaismu, jo šīs lietas vienmēr 

būs jūsu un nevienam nebūs pa spēkam jums tās atņemt.»  

Izglītības un zinātnes ministre Tatjana Koķe 
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 Na Parafiadzie byłam drugi raz i mam 

nadzieję, że jeszcze będę. Każda parafiada uczy 

nas żyć postępując drogą, jaką Bóg nam 

wyznaczył. Do tej pory byłam w 2008 roku, na 

Parafiadzie jubileuszowej. Każda z nich, to 

świetna przygoda z Bogiem. Bardzo podobała 

mi się modlitwa poranna, gdy wszyscy 

zbieraliśmy się w białym namiocie i 

modliliśmy się, a także fajny był apel, 

nauczyłam się dużo piosenek i tańców. 

 Parafiada, to obóz, w którym 

poznajemy nowych przyjaciół, a także mamy 

dużo ciekawych przygód. 

Joanna Woino kl.8a 

 Wczoraj to historia, jutro to 
zagadka, dzisiaj to dar losu, 
a dary są po to, żeby się nimi cieszyć. 

 

  15-28 czerwca wyjazd 
do Sokołowa Podlaskiego 

 Wszyscy napewno lubią swe wakacje.  

I każdy z pewnością ma tym rację, że każdy 

ten czas spędzą wyjątkowo i każde wakacje 

cieszą na nowo. 

 W czerwcu obbyliśmy dwutygodniowy 

wyjazd do Polski, do Sokołowa Podlaskiego 

na zaproszenie księdza Krzysztofa 

Kisielewicza. 

 Mieliśmy możliwość zwiedzić 

Sokołoów Podlaski, Drochiczynie oraz wielką 

atrakcją była wycieczka do Warszawy. 

 Wieczorami i w dni pochmurne nigdy 

nie smuciliśmy się, bo uczyliśmy się śpiewać, 

tańczyć i wspólnie bawić  razem z księdzem 

Przemkiem. Każdy dzień zozpoczynaliśmy 

wspólną modlitwą i uczęstnictwem we 

Mszach Swiętych. 

 W imieniu całej grupy chcemy 

podziękjować administracji szkoły za 

zorganizowanie tak wspaniałych kolonii w 

Polsce. 

Ania  Szukstule, p. Joanna Waszkewicz 
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Lipiec… 
 Okazuje się, że możemy zebrać się 

bardzo szybko- za 5 godzin, by byliśmy 

pewni, że musimy wyjechać 1 sierpnia. Więc 

nasza podróż zaczęła się niespodziewanie. 

Przyjechaliśmy o 4 godzinie z rana do lasu. 

Pierwszy raz spaliśmy w jednym namiocie, a 

jeden harcerz zdecydował spać poza 

namiotem, żeby sprawdzić siebie na 

utrwałość. Z rana wyruszyliśmy na 

zwiedzanie obozu: okazuje się, że każda z 

drużyn „buduje” swoje wymażycie?, np. 

Japonia, Grecja, Słowianie i Szkoty. Przed 

wyjazdem do obozu, każda drużyna poznaje 

tradycje i obyczaje tej narodowości a póżniej 

żyje w tej atmosferze. Niespodziewanym i 

nieoczekiwanym było to, że mieliśmy 

zbudować swoje własne państwo- Latgalia. 

Budowę rozpoczeliśmy od budowania 

bramy. Obóz był wypoczękowy, wię każda 

drużyna miała swój plan na dzień. Z pośród 

wszystkich harcerzy byliśmy jedyni z poza 

granicy Polski, dla tego organizatory obozu 

przyszykowali dla nas wycieczki poznawcze: 

kwatera Hitlera, Wilcze szaniec, jachtowe, 

miasto Mikołaju, gdzie pływaliśmy na 

promie .......jeziorze Polski, zwiedzali miasto, 

Pisz i Gierzych.  

 10 lipca cały obóz był zaproszony do 

Warszawy na uroczyste odsłonięcia tablicy 

generała Snfa, który w czasie II wojny 

światowej zrobił napad na aptekę 

niemieckó. 

 Podczas pobytu zaprzyjazniliśmy się 

z harcerzami łóczyli nas wspólne obniska i 

z a b a w y . 

Zapamiętaliśmy 

n a j b a r d z i e j 

ostatne dni , bo 

mieliśmy narts i 

byliśmy dyżurni 

po kuchni. Nie 

p a t r z ą c  n a 

pogodę, trudne 

warunki, kleszcze, zostały nam tylko 

najlepsze wspomnienia o pobycie w obozie. 

Dzięki atmosferze wśród naszej drużyny do 

harcerstwo byli przyjęci uczni 10. klasy: 

Marysia Szwab, Renata Jurjewa,Aleksej 

Blarzewicz, Ania Wasiliszyna. Dziękujemy 

kadrze obozu za stosunki, które złożyli się 

między nami. Zostaliśmy zaproszoni do 

Zielonki w Cistopcudzie na uroczystość 11 

listopada. Za pobyt i organizację obozu 

Heronimu Kulczyckiemu oraz Ursule 

Kamik szalata.  

Zastęp harcerzy z Łotwy. 



Daugavpils valsts poļu ģimnāzija 

Tehniska  izstrāde: Nataļja  Zeļenko, Gaļina Saikovska,  

Adrese:Marijas  iela 1, Daugavpils, Latvija  

Avīze tiek izdota no 1991.g. Iznāk vienu reizi mēnesī.  

 Ikgadējā vasaras dienas nometnē 

sākumskolas skolēni un nākamie 

pirmklasnieki sveica vasaru, ceļot smilšu 

pilis, mācoties spēles un rotaļas, 

iepazīstot savu pilsētu un ceļojot pa 

Latgali. 

 Dalībnieki tencina mūsu 

ģimnāzijas direktori G.Grāvi, 

skolotājas  

L. Lapkovsku un Sk. Baško. 

 Lielāko prieku sagādāja vizināšanās 

ar laivām, robežsargu stāsti un tehnikas 

aplūkošana, putnu un dzīvnieku daudzveidība z/s „Viesturi”. 

Bērni vēlējās ilgāk pakavēties gan pie strausiem un pāviem, gan barot kazlēnu, gan apbrīnot 

tītaru. 

 Visi esam pateicīgi mūsu skolas kapelānam E. Voroņeckim par ceļojumu vēsturē 

Krāslavas dievnamā. Te apbrīnojām svētbildes, klausījāmies baznīcas vēsturi un leģendu par  

 

В котором есть та-а-кие чудеса, каких вы больше нигде и никогда не встретите, могу вас в 

этом заверить. Видели ли вы когда нибудь, как мосты оживают и поднимаются к ночному звездно-

му небу? Или, быть может, встречали где – либо Грифонов, которые совершенно спокойно сидят на 

набережной? Если вы еще и не та-а-кое, то вы непременно хотя бы раз были в Санкт – Петербурге. 

Вот мне этим летом посчастливилось впервые посмотреть на Питер своими глазами за некоторые 

заслуги в учебеJ. 

 Центр города поразителен обилием площадей и памятников: Сенатская площадь и памятник 

Николаю I, Московская площадь с дедушкой Лениным, Дворцовая площадь со своей Александрий-

ской колонной…и Эрмитажем. Которому, на мой взгляд, дано неправильное название, ведь оно пе-

реводиться как «место уединения».  

 Особенно хорошо в Питере ночью. Я вообще ночь люблю, а тут еще и в Питере! Это совсем 

другой Петербург, не как днем – все сияет, горит и светиться…и ровно в полночь разводят мосты. И 

разводку мостов тоже повезло увидеть своими глазами. Блеск, восторг, эмоции! Больше сказать 

просто нечего – слова заканчиваются. Видеть это, видеть надо… 

  Петергоф – это вообще другая опера. Там еще и нет такого количества машин, воздух 

более свежий и глаза разбегаются сильнееJ. Вот уж где совершенно точно можно найти уединенное 

место, у какого - нибудь фонтанчика и помечтать… Вдохновляющее место. Сотки, тысячи фонта-

нов, причем совершенно разных и уникальных.  И еще многое и многое предстоит увидеть тем, кто 

еще только собирается поехать в Питер. А если кто-то не собирается, что собирайтесь, мой вам со-

вет!                                                                                                   Aнастасия, 8.a кл. 


